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ELTE TÓK HÖK  Takaró Milán 

ELTE TáTK HÖK  Kardos Gábor 

ELTE KolHÖK  Kis Virág Tamara 
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ELTE általános rektorhelyettes  Dr. Darázs Lénárd 
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Napirendi pontok: 

1. Aktuális ügyek megbeszélése Dr. Darázs Lénárd általános rektorhelyettes úrral  

2. Egyebek 

 

Az elnök, Domboróczky Balázs az ülést 17 óra 59 perckor megnyitja. 

 

1. Aktuális ügyek megbeszélése Dr. Darázs Lénárd általános rektorhelyettes úrral  

 

Dr. Darázs Lénárd elmondja, hogy a mostani rektornak lejár a mandátuma és szeretne ő is 

benyújtani rektori pályázatot, és szeretné nyíltan kezelni ezt az ügyet. Programja még nincsen 

készen, ezért nem azért jött, hogy ezt most bemutassa, arra gondolt, hogy addig nincsen értelme 

programot írni, amíg a hallgatókkal nem beszélt erről, hogy mire lenne szükség. Beszélgetni 

szeretne, olyan témákról, amik a hallgatókat érintik és szeretnének látni egy rektori pályázatban.  

Elmondja, hogy újra létre akarja hozni a hallgatói ügyek rektori biztosa tisztséget, amiről lehetne 

gondolkozni, egy érdemibb feladat ellátáshoz, hogy együtt dolgozzanak szorosan a hallgatói 

érdeképviselettel és a Hallgatói Önkormányzattal.  

Virágh Eszter Enikő elmondja, hogy ő Franciaországból tud egy olyan modellt, hogy ott ebben 

a tisztségben egy mesterszakos hallgató látja el a feladatokat. 

Dr. Darázs Lénárd elmondja, hogy igen bármi lehetne és gondolkozhatnának még ezen. 

Virágh Eszter Enikő kérdést tesz fel, hogy sok külföldi hallgató van, de nincsen elegendő 

foglalkozás velük, a Nemzetköziesítési Bizottságba lesznek-e juttatások, hogy ezek jobban 

működjenek. 

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

Szente Nóra Titanilla kérdést tesz fel, hogy mennyire érződik napirenden a Modellváltás.  

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

Szente Nóra Titanilla kérdést tesz fel, hogy ha ez megtörténne akkor mennyire várná el a HÖK 

pozitív kommunikációját a Vezetőség. 

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

Szente Nóra Titanilla kérdést tesz fel, hogy általánosságba, szerinte elég erős ellenérzést váltana 

ki, ezt hogyan kezelje a HÖK, az mennyire lenne korlátozva, hogy a HÖK felkarolhassa ezeket a 

hallgatókat. 

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

Mig András kérdést tesz fel, hogy november elsejével elfogadták, hatályba lépett a 
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törvénymódosítás, ami alapján nemcsak pedagógusképzésről van szó, hanem 

bölcsészettudományokról, társadalomtudományokról és természettudományokról is, ami ugye az 

ELTE-n 4 karnak szinte a teljes képzési palettája, így a következő időszakban az ELTE mivel 

fogja megtartani a vonzó kinézetét, hogy már nem olyan előnyös, mint a többi egyetem.  

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

Gombás András kérdést tesz fel, hogy nem lehetne megoldás, ha egy jobb átjárhatóságot 

biztosítanának. 

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

Kardos Gábor kérdést tesz fel, hogy rengeteg téma volt most és a rektorhelyettes úr 

programjában mik lennének a prioritások, projektek. 

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti a programjának főbb pontjait. 

Mig András kérdést tesz fel, hogy az ELTE-nek egy egységet kell mutatnia, viszont nagy a 

széthúzás a karok között a gazdasági keretek miatt, ezt egy rektor, hogyan tudná támogatni. 

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

Gombás András kérdést tesz fel, hogy mi a helyes külső kommunikációs stratégia szerinte.  

Hősi Rezső Rudolf kérdést tesz fel, hogy ebben esetleg látja az alumni lehetőségét, egyetemen 

munkavállalás presztízsének megmutatását. 

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

Nagy Anna Dorottya kérdést tesz fel, hogy HKR. megújítása a jövőben lesz-e még. 

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

Hősi Rezső Rudolf kérdést tesz fel, hogy a Lágymányosi Kampusz lesz-e felülvizsgálati tervezet. 

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

Lillik Dóra kérdést tesz fel, hogy a hallgatói mentális egészség és az életvezetési tanácsadók 

helyzete a PPK-n, igazából, hogy alulfinanszírozott, még mindig kevés a pszichológus és nem 

tudják ellátni a hallgatókat. Erre esetleg van-e megoldás. 

Dr. Darázs Lénárd válaszol a kérdésére és kifejti róla a véleményét.  

 

2. Egyebek 

 

Az elnök, Domboróczky Balázs 19 óra 55 perckor lezárta az ülést. 
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